
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Mandag den 13. maj 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Pernille Bech Wulff, Ida 

Hagen, Maria Jelstrup Munk, Naja Kinch 
Sohn, Maggi Møller Knudsen 
 

Elevråd:  
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Jon Haugaard Meineche, Bettina Jansen, 

Nicolai de Vries  
  

Afbud: Søren Schou, Elliot, Isabell, Jesper 
Boysen 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

 

Punkt nr. 8 flyttes op som det første punkt, 

og ændres til et beslutningspunkt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 
 

 

a) Eleverne var ikke repræsenteret. 

b) Mellemtrinselevrådet har netop 
afsluttet samarbejdet med Skoleliv i 

Nepal.  
 

De skriftlige eksamener er vel 

overståede.  
 

De nye Maj-børn er startet i KKFO 
almen, og der er etableret kontakt til 
børnehaverne ift. en overlevering på 

de børn, hvor det måtte være 
nødvendigt med en uddybning.  

 
c) Der laves et stillingsopslag til 

lærerstilling til almen.  



Der laves også stillingsopslag til 

lærerstillinger i specialklasserækken. 
 

Vi har afventet elevtallet i 
specialklasserækken, og vi er endt på 
81 elever. Det betyder, at vi skal 

reducere med en klasse, således vi til 
kommende skoleår bliver 10 klasser i 

specialklasserækken. Dette er i tråd 
med udviklingen i København, hvor 
der generelt sker en reduktion i den 

samlede kapacitet 
 

Vi har fået en meddelelse om, at der 
er en høring om trafiktiltag i gang hos 
beboerne i området, og man forventer 

at trafikken omkring skolen afgrænses 
fra kommende skoleår. 

Skolebestyrelsen laver et høringssvar. 
 

d) KKFO forældrerådet i 
specialklasserækken har søgt om 
50.000kr hos MorePlay til renovering 

af legepladsen.  
 

Skolebestyrelsen hos Frejaskolen har 
sendt en bekymringsskrivelse til 
Børne- og Ungeborgmesteren i 

Københavns Kommune omhandlende 
specialanalysen og strategien omkring 

at nedbringe antallet af visiterede 
børn til specialtilbud i kommunen.   

       

e) Forpersonen havde ingen meddelelser.   
 

4. Orientering om skoleåret 
2023/2024 

 

Orientering 
 

Kl. 17:30 – 17:45 
 

Vi har haft fokus på co-teaching og igangsat 
tiltag, og der er bl.a. igangsat en 

investeringscase med mere omfattende tiltag 
med Co-teaching på vores 3. årgang. Dette 
kommer til at følge årgangen de næste år 

 
I år har vi haft et stort fokus på 

fællesskaberne, og dette bliver også et 
fokusområde de kommende år. 
 

Vi har fortsat haft fokus på livsduelighed, 
som er blevet mere inkorporeret i driften på 

skolen. 
 
Vores traditioner er i god udvikling. Bl.a. 

mellemtrinsfesten, gallafesten, skakeventet 
og fællessamlingerne. Der er fortsat et 

udviklingspotentiale ift. at inkludere special i 
arrangementerne.  
 



Der er en stor søgning til Kirkebjerg Skole fra 

elever uden for vores eget skoledistrikt.  
 

Skolens økonomi har været påvirket af 
besparelser to år i træk. Støtteindsatser til 
enkelte elever kræver også store ressourcer.  

 
Psykologbetjeningen har igen i år været 

påvirket af udskiftning bl.a. pga. barsler.  
 
I ledelsen har vi været mærket af manglende 

ledelse i specialklasserækken, men fandt en 
god løsning internt på skolen.  

 
Vi har flere ansatte fra skolen på kommunens 
Ledertalentforløb.  

 
I ledergruppen har vi arbejdet meget med 

skolens data ifm. Kommunens 
skoleledelsesuddannelse.  

 

5. Status på planlægning af 
skoleåret 2024/2025 

- herunder bl.a. jf. princip 

 
Orientering & drøftelse 
 

Kl. 17:45 – 18:25 
 

Der er en fagfordelingsproces i gang for 

almendelen og en lignende proces for 
specialklasserækken.  
 

Kirkebjerg Skoles strategiske program blev 
gennemgået.  

Pause 
 

Kl. 18:25 – 18:55 
  

 

6. Vikardækning af undervisning 
 
Orientering & drøftelse 

 
Kl. 18:55 – 19:15 
 

Der var flere ønsker til ændringer og 
tilføjelser i dokumentet Forventninger til 
vikarerne, som revideres.  

 
 

7. Elevernes trivselsmåling 

- Første indtryk, hvad bliver vi 
opmærksomme på hver især? 

 

Orientering & drøftelse 
 

Kl. 19:15 – 19:45 

 

Rapport vedlagt for 2022/2023 og 2023/2024 
 

Skolebestyrelsen gav feedback på 
trivselsundersøgelsen samt forslag til 

fokuspunkter til det videre arbejde med 
undersøgelsen.  

8. Status på valg til Skolebestyrelsen 
 
Beslutning 

 
Kl. 19:45 – 19:55 

 

Der var fire ledige pladser i skolebestyrelsen, 
og vi havde seks kandidater.  

 
 



9. Evt. 
 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

På næste møde skal vi tale om, hvordan vi 
tager godt imod nye medlemmer af 
bestyrelsen.  

 

 
 
 

Næste møde:  
 

Torsdag den 13. juni 2024  
kl. 17:00 – 19:30  

med efterfølgende fællesspisning 
 
 

 


